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Vragen van het lid Langkamp (SP)
aan de minister voor Jeugd en Gezin
over salaris voor pleegouders.
(Ingezonden 17 februari 2009)

1
Is het waar dat u zich uitgesproken
heeft als voorstander van betaalde
pleegzorg?1

2
Hoe gaat u ervoor zorgen dat dit ook
mogelijk wordt gemaakt?

3
Deelt u de mening dat het niet
wenselijk is dat provincies zelf de
salarissen van pleegouders moeten
bekostigen gezien het feit dat er dan
ongelijkheid in betaling kan ontstaan
per provincie? Zo nee, waarom niet?
Zo ja, wat gaat u hiertegen
ondernemen?

4
Hoeveel kinderen wachten
momenteel op een plek in een
pleeggezin?

5
Hoe gaat u ervoor zorgen dat de
wachtlijsten voor pleegzorg per
1 januari 2010 opgelost zijn?

6
Deelt u de mening dat kinderen
en pleeggezinnen altijd
pleegzorgbegeleiding moeten
krijgen? Zo nee, waarom niet? Zo ja,
hoe gaat u hiervoor zorgen?

7
Deelt u de mening dat niet alleen
de pleeggezinnen met (licht)
verstandelijk gehandicapte
pleegkinderen en pleegkinderen met
ernstige gedragsproblemen meer
vergoeding of salaris moeten
ontvangen, maar dat dit voor alle
pleeggezinnen wenselijk is?

8
Wat is uw reactie op de uitspraak van
de directeur pleegzorg van de William
Schrikker Groep, die stelt dat het
geen goede zaak is dat een kind
garant staat voor een inkomen maar
wel vindt dat de onkostenvergoeding
omhoog moet?

9
Bent u bereid om de
onkostenvergoeding voor
pleegzorggezinnen te verhogen? Zo
ja, per wanneer en met welk bedrag?
Zo nee, waarom niet?

1 Dagblad van het Noorden, 15 februari 2009:
«Salaris voor pleegouders gehandicapte
kinderen».
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